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Geachte leden van de Gemeenteraad,

Binnenkort staat bij u op de agenda het voorgenomen besluit de middenberm van de Volmerlaan
door te trekken ter hoogte van het kruispunt met de Treubstraat/ Kesslerpark. Dit met het doel om
de chaotische verkeerstaferelen op dit kruispunt tijdens de spits weg te nemeo. Graag wil ik u erop
wijzen dat dit slechts symptoombestrijding is en niet de oorz.aak van de chaos wegneemt. De chaos
za! blijven, zij het in iets mindere mate. De oorzaak is namelijk <lat het verkeer door een niet
adequate instelling van de stoplichten op het honderd meter verder gelegen kruispunt Volmerlaan/
Churchilllaan aldaar niet snel genoeg doorstroomt en de auto's dientengevolge op het kruispunt
Volmerlaan/Treubstraat blijven staan. Een eenvoudigere en goedkopere oplossing lijkt derhalve
eenvoudig te zorgen voor een betere verkeersdoorstroming op het kruispunt Volmerlaan/
Churchi lllaan.
Tevens wil ik onder uw aandacht brengen dat met het doortrekken van de middenberm de bewoners
van de Churchilltorens, liggende tussen Churchilllaan/Volmerlaan/Treubstraat wederom in hun
belangen geschaad worden. U bent er reeds van op de hoogte dat wij tijdens de spits ons gebouw
vrijwel niet met de auto uit kunnen omdat onze uitgang aan de Treubstraat ligt en men meestal niet
genegen is ons in de file te laten inschuiven. Hoewel wij zoveel mogelijk de spits mijden is dat niet
altijd mogelijk. We kunnen dan nog thuiskomen door de route te kiezen via Churchilllaan,
Volmerlaan en dan linksaf de Treubstraat in. Wij gaan dan tegeo de richting van de file in en dan is
de verkeersdrukte beperkt. Als de middenberm van de Volrnerlaan wordt doorgetrokken, wordt deze
thuisroute voor ons geblok.keerd en restons nog slechts de mogelijkheid om achter aan te sluiten in
de file vanaf de A4, Diepenhorstlaan, Treubstraat. De enig mogelijke 'sluiproute' via de van
Gijnstraat is in bet spitsuur geen optie omdat het verkeer in deze straat tijdens de spits ook vast
staat.
Lange tijd waren de Churchilltorens de enige woongebouwen in de Plaspoelpolder. Met het laten
bouwen van het complex 'de Hofmeester' in de Treubstraat heeft de gemeente een volgende stap
gezet in het veranderen van het bestemmingsplan Plaspoelpolder van kantorenwijk naar gemengd
wonen en werken. Wij mogen dan ook van de gemeente verwachten dat er rekening gehouden
wordt met de bewoners van dit gebied. Wij worden al jaren ernstig geschaad door de steeds verder
toenemende filedruk, verkeerslawaai, fijnstofproblematiek etc. Door de bouwplannen aan het
Kesslerpark -waaraan wij als bewoners van de Churchilltorens overigens loyaal meewerken en
meedenken- worden de problemen voor ons alleen maar grater. Wij verzoeken de gemeenteraad
dan ook in het geval van de middenbermafsluiting van de Volmerlaan ons bewonersbelang een keer
te laten prevaleren, te meer omdat de oorzaak van de verkeerschaos niet ligt bij het kruispunt
Volmerlaan/ Treubstraat, maar bij de siechte doorstroming op het kruispunt Volmerlaan /
Churchilllaan. fk verzoek u derhalve het voorgenomen besluit te verwerpen.
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